
 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2014 
 

Föreningen höll fiskestämma den 3 april i Björnklo Ridhusservering, där vi blev serverade 

gott fika. 

 

Under 2014 blev fiskekortsförsäljningen något bättre är året innan, trots ett relativt 

begränsat vinterfiske. Försäljningen via Internet och SMSM ökar successivt. Under 

försommaren försvann en av föreningens uthyrningsbåtar varför båtuthyrningen blev något 

lägre. Båten återfanns dock under våren 2015 i en vassrugge nära utloppet. 

 

Deb sedvanliga notdragningen ställdes detta år in pga. mycket lågt vattenstånd.  

 

Den av EU beslutade vattenförordningen har bl.a. resulterat i ökade krav på Svartådalens 

avloppsanläggningar som t.ex. fosforfällor. Då Säbysjön är starkt övergödd och har 

begränsad bottenvegetation har Länsstyrelsen tillsammans med Fiskevårdsföreningen och 

lokalboende genomfört ett provfiske med 12 nät under två dagar. Resultatet, som jämförts 

med provfisket 1999 visar på en fortsatt hög population av vitfisk, men också en mycket 

god tillgång på mindre gös.  

 

Några ytterligare beslut om åtgärder för att öka vattenkvaliteten i Säbysjön har ännu inte 

fattats.  

 

Under året har 1 styrelsemöte ägt rum. 

 

Styrelsen tackar därmed för det gångna året. 
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